
FANKLUB SK SLAVIA PRAHA - fotbal,  
PRAHA 10, U Slavie 1540/2a, PSČ 10000, IČ 26640155,  
zapsán v rejstříku MV ČR 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU FANKLUBU, 

konané dne 23. 1. 2024,  Sekretariát Fanklubu (Sportovní Centrum Eden) 
  
Přítomni: Tomáš Dvorský, Miloslav Kočí, Martin Kozák, Karel Kunst 
Omluveni: Marek Houser, Dana Pavelková, Ivo Zajíc 
Hosté: Andrea Hozdová 
 

1. Úkoly z předešlé schůze 
1.1. Na základě předloženého plánu byla část finančních prostředků Fanklubu 

převedena na spořicí účet a termínovaný vklad Fanklubu. 
1.2. V průběhu podzimu předložil Martin Kozák možnosti zapojení Fanklubu na 

fanzonách. Bohužel žádná z nabídek nebyla výborem odsouhlasena, ale i tak 
zůstává zapojení do fanzon otevřené a Fanklub bude hledat další možnosti.  

 
2. Administrativa a finanční záležitosti 

2.1. Účetnictví Fanklubu, se vzhledem ke sportovním výsledkům Slavie, vyvíjí 
pozitivně. Výbor zváží větší finanční dotaci jarních zápasů první ligy za 
účelem co nejvyšší podpory při venkovních zápasech.  
Výše dotace bude závislá na konkrétním zápase, bude předložena 
organizátory výjezdů Karlem Kunstem a Martinem Kozákem a schválena 
výborem. Pro rychlejší komunikaci se předpokládá online forma projednání.  

2.2. V současné době je ve Fanklubu registrováno kole 1000 členů. Vzhledem 
k jarní účasti v evropských pohárech a souboji o titul předpokládá výbor další 
nárůst.  
Se zvýšeným zájmem o členství se však opět množní dotazy na kódy 
Ticketportalu. Výbor apeluje na nové členy, aby důkladně četli všechny 
informace, které jsou stran kódů TP na webu. 

2.3. Členské karty jsou v současnosti vyráběny cca po 100 ks. Další várka kartiček 
bude připravena k distribuci v únoru.  

2.4. Bohužel se hromadí nevyzvednuté členské kartičky. Během jarní části budou 
všichni dotčení osloveni emailem. Pokud ani poté nebudou kartičky 
vyzvednuty, budou skartovány. 

2.5. Pracovnice sekretariátu, Andrea Hozdová, dojednala ve Fanshopu pro členy 
Fanklubu, kteří ještě nemají členskou kartičku, že k prokázání členství a tedy 
získání slevy na nákup, stačí náhled do uživatelského účtu v mobilu.  

2.6. Pro posílání zásilek přes eshop byla přidána služba Zásilkovna. V současné 
době probíhá kontrola a testování. Plný provoz by měl být spuštěn v průběhu 
února. 

 
 
 
 



3. Různé 
3.1. Výbor se opět zabýval možností nových suvenýrů. Prověřením nabídky byli 

pověřeni Andrea Hozdová a Tomáš Dvorský 
3.2. Výbor rozhodl nevypravit autobusový výjezd do Zlína. Naopak bude vypraven 

vlakový výjezd do Karviné, který připraví Martin Kozák a Karel Kunst.  
3.3. V současné době probíhá 2. kolo novoroční vědomostní soutěž, kterou již 

tradičně připravil historik Fanklubu Miloslav Kočí. Fanoušci Slavie si opět 
mohou prověřit znalosti o svém milovaném klubu či obecně fotbalu. 
Vyhodnocení, tj. závěrečné losování o hlavní ceny, připraví Marek Houser a 
bude přenášeno online. 

 
  
Termín další schůze nebyl stanoven a bude stanoven dle časových možností členů výboru. 
 
Zapsala: Andrea Hozdová 
Za správnost: Tomáš Dvorský, předseda FK 
V Praze 23. ledna 2024 


